
Zápis z komise revitalizace sídliště Šipší ze dne 3.7.2006 

 

Datum a místo jednání: 3.7.2006,15.30 hodin 

 

Místo konání: malá zasedací místnost MÚ, Vlašský dvůr 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

Hosté: pí Krupičková ,Opletalova 174 

 p.Bc.Starý, technické oddělení 

 

 

Program jednání: 

 Zahájení, prezence 

 Host komise – pí Krupičková 

 Pan Starý – technické oddělení 

 Sídliště – vzhled, zeleň 

 Informace o postupu prací na DG 

 Různé  

 Kontrola zápisu 

 Závěr 

 

 

Zahájení , prezence 

 Předseda komise zahájil jednání, přivítal a představil hosty. Paní Krupičková je 

obyvatelkou sídliště a měla zájem o účast na jednání komise, protože chtěla 

prezentovat problémy,  které se tam objevují. 

 

Host komise – pí Krupičková 

 K jednání komise se dostavila paní Krupičková, Opletalova 174. Informovala o stavu 

na dětském hřišti v proluce za domem služeb OC Pasáž. Již 13x u ní došlo k rozbití 

okna míčem z hřiště. Cena opravy jednoho rozbití je cca 1000 Kč, které hradí většinou 

z vlastních prostředků. Paní Krupičková má tu zkušenost, že zejména starší děti kopou 

míč plnou silou proti ohradnímu plotu. Plot je již na několika místech poškozen a tak 

stále dochází k poškozování jejích oken. Na hřišti je také hluk do pozdních večerních 

hodin a ani zákroky Městské policie nepřináší zlepšení. 

Domnívá se, že nejjednodušším řešením by bylo odstranění ochranného plotu a 

odvezení branek ( byly na místo dopraveny ne z rozhodnutí městských orgánů ).  

Následně by místo toho bylo možné použít prostor pro rozšíření hřiště pro malé dětí a 

maminky s kočárky. 

Komise po diskusi doporučuje ( vzhledem i ke stávajícímu poškození plotu ) plot 

sejmout a odstranit na hřišti se nacházející branky. Během prázdnin bude sledována 

reakce a na příští komisi ( 4.9.) bude provedeno vyhodnocení úspěšnosti zásahu. 

Paní Krupičková vyslovila několik dotazů k nově osázeným stromům a doporučila, 

aby na dětské hřiště byly místo pomalu rostoucích stromů osazovány takové, které by 

rychle vytvořily zastíněná místa. K problematice byl na jednání přizván p. Martin 

Starý, který některé dotazy zodpověděl. 

 

 Závěr: Komise doporučuje sejmutí již poškozeného plotu a odstranění branek na 

hřišti v Opletalově ulici – úkol pro technické oddělení OSM 

 



 

Pan Bc.Starý - městská zeleň 

 Pan Starý zodpověděl na dotazy paní Krupičkové. Samozřejmě, že se opět naráží na 

nedostatek finančních prostředků, aby vše bylo tak, jak by si představoval 

 Co se týká dětských hřišť, nedá se vyhovět všem, hřiště v Opletalově ulici  bylo 

vybráno, že se zachová. 

 Pan Hacar –je překvapen konstatováním pana Starého, že se musely stromy u 

fotbalového hřiště urychleně založit. Proč zrovna tam (nevhodné místo, nad 

teplovodními kanály) když on požadoval ještě vloni (ještě za přítomnosti pana 

Starého) v lokalitě na Studních u č.p.70 vysazení stromů podél silnice. Je tam velká 

hlučnost a prašnost. Samozřejmě, je si vědom, že jsou to pozemky pana 

Schwanzenberga, ale třeba se s ním o tom dalo jednat, že by proti vysazení stromů 

nebyl-mohlo se to zkusit 

 Pan Jirásek – zvažoval možnost, zda nejednat v zájmu komise s panem Havlínem 

 Na příští komisi určitě pozvat pana Bc.Starého, pana Ing.Suchánka, pana 

Ing.Železného, pana místostarostu Vančuru – vzhledem k různým nejasnostem a 

nedostatkům 

 Úkol: Pozvat na příští jednání: 4.9.2006 – Bc.Starého, Ing.Suchánka, Ing.Železného 

,MVDr.Vančuru – téma: opravy na sídlišti a zeleň na sídlišti – 

zodpovídá:Děkanovská 

 

Sídliště – vzhled 

 Ing.Jirásek – dle jeho názoru v porovnání s minulostí je určitě znát  změna na 

vzhledu sídliště. Velkou nevýhodou je , že občané mají vztah spíše pasivní k dění 

ve svém okolí. Škoda, že na sídlišti nebydlí více zastupitelů. 

 M.Hlavatý – lidé z jiných měst mají také názor , že máme hezké sídliště, relativně 

pěkně upravené , že na ně působí příjemně. Spíš odcházejí s pocitem pozitivním, 

že v jiných městech je situace na sídlištích mnohem horší. 

 

Informace o postupu prací na DG  

 Pan Hlavatý informoval o postupu prací na realizaci 1.etapy dopravního generelu 

sídliště Šipší 

 Zatím všechno probíhá dle rámci harmonogramu, v případě, že vše proběhne dle 

plánu, v říjnu by se mohlo začít s realizací 

 Ing.Jirásek – dle jeho názoru by bylo vhodné začít určitě s realizací ještě letos, jsou na 

to vyhrazeny finanční prostředky. Musí se počítat samozřejmě i s negativní reakcí 

obyvatel , že na zimu se začne s takovou stavbou 

 M.Hlavatý – bude to určitě velký tlak ze všech stran , ale je to pro občany sídliště, to 

by si měl každý uvědomit a musí se  proto uskromnit a vydržet i provizórium. 

 Pí Krupičková – navrhuje , že by mohly být umístěny také v ulici Opletalova 

retardéry, jezdí se tam rychle, je tam hodně malých dětí 

 

Různé 

 M.Hlavatý – navrhuje ,aby komise mohla prezentovat svoji činnost na webových 

stránkách města 

 Úkol: Zjistit u Ing.Rybenského možnost ,zda by mohla mít komise na portálu města 

své webové stránky - zajistí M.Hlavatý 

 Pan Nováček při obchůzce sídliště zjistil níže uvedené nedostatky: 

- v ulici  17.listopadu za první zastávkou po dešti úplně zacpané kanály, 



- připomínky hlavně k péči o zeleň 

- živé ploty jsou nestříhané, přerostlé, vysoké 

- zahozená obrazovka televizoru u transformátoru u vchodu na sídliště z 

Lučanské 

- úklid spadaných větví 

- v horní části sídliště –ulice Havířská stezka (Telecom), jedna mrtvá bříza, je 

nutné jí odstranit, padají suché větve –nebezpečí úrazu 

- hřiště fotbalové – velké brankové konstrukce natřít ,je to samá rez 

- U Mamutu ,hned jak se vlastně vchází na sídliště –u č.p. 70-Na Studních –

vlevo (u Mamuta)–trojúhelníkový prostor vysoké neposekané trávy – působí 

odpudivým dojmem – chodí tam kolem spoustu turistů, jak jdou z nádraží, 

špatná vizitka města 

 Ing.Jirásek – je spoustu negativ na sídlišti, které je nutno vyřešit, ale je nutné 

podotknout , že nebýt výborné spolupráce s panem Ing.Suchánkem, vedoucím odboru 

správy majetku, tak mnoho věcí by nebylo vůbec vyřešeno dodnes. Předseda komise 

vyjádřil poděkování a vstřícnost v jednání panu Ing.Suchánkovi, který aktivně 

spolupracuje s naši komisí. 

 Pochvala jsou  nové lavičky, nové odpadkové koše i opraven výkop v ulici Jana 

Palacha. 

 

Kontrola zápisu 

 Úkoly jsou plněné průběžně 

 Skříňka u Kauflandu není k dnešnímu dni instalována ( nedal se zkonzultovat termín, 

kdy bude instalace provedena, jsou dovolené), totéž pozemní komunikace ke 

Kauflandu 

 Usnesení č.347/06, v kterém se ukládá :odboru dopravy a odboru regionálního rozvoje 

ve vzájemné spolupráci vypracovat informaci pro konzultaci s vlastníkem komunikace 

a příslušnými dopravními orgány ohledně možné realizace kruhového objezdu na 

křižovatce ulic Benešova a Masarykova  - Na Špici ( možné termíny realizace , 

odhady  nákladů) – dle ověření stavu plnění usnesení – probíhají jednání, úkol se plní 

 

 

 

 

 

Příští jednání komise se koná dne 4.září 2006 v 15.30 hodin 

v malé zasedací místnosti MÚ 

ve Vlašském dvoře. 

 

 
Zapsal: Hlavatý Martin 

 Děkanovská Alena 

 

Zápis ověřil e-mailem: Ing.Jirásek 


